

Chen Yu

陈娱

Yu Chen, Doctoral Candidate, Department of Information Art and Design, Academy of Arts & Design, Tsinghua University. New Media Artist, Design Theorist, Curator. M.A. in Art and Technology, Academy of Arts & Design, and Research Assistant at the Center for Human Imagination Studies, Southern University of Science and Technology. Previously served as a research assistant in the Art and Technology program at the Academy of Arts & Design, and held roles such as the responsible person for media exhibition at the "Post-life" Beijing Media Art Biennale in 2018, curator of the science fiction section at the 8th Shenzhen-Hong Kong Urban Biennale in 2019, curator of the "Faoresight." Visible Design Future International Works Exhibition in 2020, overall planner of the Design Future International Conference in 2021, and curator of the themed exhibition "Futurescping" at Beijing International Design Week in 2023.

陈娱,清华大学美术学院信息艺术设计系,博士研究生。新媒体艺术家,设计理论学者,策展人。中央美术学院艺术与科技方向硕士,南方科技大学人类想象力研究中心任科研助理。曾任中央美术学院艺术与科技方向任科研助理,曾担任 2018 年 "后生命"北京媒体艺术双年展展览媒体负责人,2019 年第八届深港城市双年展主展场科幻板块策展人,2020 年 "远见·可见"设计未来国际作品展策展人,2021 年设计未来国际会议总策划等,2023 年北京国际设计周主题展览 "未来图景"策展人。



The Unknown City 无名之城